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Από το υπ' αριθ. 31/2011 πρακτικό συνεδρίασης 
της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ.απόφ. 393/2011                          

            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή της συζήτησης και λήψη 
απόφασης επί του θέματος 
«Προσδιορισμός ποσοστού συμμετοχής 
της ετήσιας συνδρομής στο Σύνδεσμο 
ύδρευσης Δ. Αλεξάνδρειας». 

 
Σήμερα στις 7 Οκτωβρίου του έτους 2011, ημέρα της εβδομάδας Παρασκευή 

και ώρα 12:30 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η Οικονομική Επιτροπή στο γραφείο 
της κ. Προέδρου, ύστερα από την με ημερομηνία   3-10-2011 γραπτή πρόσκληση της 
Προέδρου που δόθηκε σε όλα τα μέλη σύμφωνα με τα άρθρο 75  του Ν. 3852/2010 
«Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης –
Πρόγραμμα Καλλικράτης». 
 Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και επί συνόλου 9 μελών βρέθηκαν 
παρόντα 8 μέλη. 
 
 Παρόντες Απόντες 
1. Ελισάβετ Αρχοντάκη-Γεωργίου  

 Πρόεδρος 
1. Νικόλαος Τσιαμήτρος 

2. Νικόλαος Μωυσιάδης 
3. Απόστολος Νεστορόπουλος 
4. Κωνσταντίνος Βοργιαζίδης  
5. Δημήτριος Δάσκαλος  
6. Κυριάκος Παναγιωτίδης  
7. Χρήστος Τσιούντας Σημ.: Ο κ. Χρ. Τσιούντας προσήλθε 

κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 394 
απόφασης. 

8. Παύλος Παυλίδης Σημ.: Ο κ. Π. Παυλίδης προσήλθε 
κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 394 
απόφασης. 

 
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε η επιτροπή να συζητήσει και αποφασίσει για το 

παρακάτω θέμα, που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον, εξέθεσε στην επιτροπή τα εξής: 

Ο Δήμος Βέροιας σαν καθολικός διάδοχος των πρώην Καποδιστριακών 
Δήμων Δοβρά και Απ. Παύλου, κληρονόμησε και την συνέχεια των συμβάσεων του   
Συνδέσμου ύδρευσης Δ. Αλεξάνδρειας  με τους ανωτέρω Δήμους.  
Η ετήσια συνδρομή των δύο πρώην Δήμων υπολογίζεται κατά πάγιο τρόπο με ένα 
ποσοστό 10% επί των εισπραχθέντων τακτικών εσόδων της προηγούμενης χρήσης. 

Για την τρέχουσα χρήση, προτείνεται σαν βάση υπολογισμού για την ετήσια 
συνδρομή του Καλλικρατικού Δήμου Βέροιας πλέον προς τον Σύνδεσμο, να 
λαμβάνεται υπόψη το  ποσό που θα εισπράξουμε από τους Κ.Α.Π.       
πολλαπλασιαζόμενο με ένα συντελεστή ο οποίος θα ανέρχεται σε 0,30%. 
Ενδεικτικά αναφέρεται ότι για το 2011 με βάση τον προϋπολογισμό μας,  εκτιμούμε 
ότι από τους Κ.Α.Π. θα εισπράξουμε περί τα 13.064.000,00 € που αυτό μεταφράζεται 
σε ετήσια που θα ανέλθει σε 39.192,00 €.         



 
Και κάλεσε την επιτροπή ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Προτείνω να αναβάλουμε τη συζήτηση του θέματος αυτού, προκειμένου ο 
αρμόδιος υπάλληλος της Δ/νσης Οικονομικού να μας δώσει πρόσθετες πληροφορίες 
για το ποσοστό και το συνολικό ποσό της ετήσιας συνδρομής στο Σύνδεσμο 
ύδρευσης Δ. Αλεξάνδρειας. 
Συμφωνείτε με την αναβολή της συζήτησης του θέματος αυτού;  
Μέλη: Ναι. 

Η Ο.Ε. μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη : 
 

1. Την εισήγηση της Προέδρου. 
2. Τις διατάξεις του αρ. 72 του Ν.3852/2010 

 
Αποφασίζει  Ομόφωνα 

 
Α) Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του παραπάνω θέματος που 

δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
   Β) Αναβάλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του θέματος 

«Προσδιορισμός ποσοστού συμμετοχής της ετήσιας συνδρομής στο Σύνδεσμο 
ύδρευσης Δ. Αλεξάνδρειας» 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό         393/2011 
.................................................................…………………….………………………............................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Η  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ 
 1. ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 
 2. ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΙΔΗΣ 

ΕΛΙΣΑΒΕΤ ΑΡΧΟΝΤΑΚΗ - ΓΕΩΡΓΙΟΥ 3. ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΝΕΣΤΟΡΟΠΟΥΛΟΣ 
 4. ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΔΑΣΚΑΛΟΣ 
 5. ΧΡΗΣΤΟΣ ΤΣΙΟΥΝΤΑΣ 
 6. ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΜΩΥΣΙΑΔΗΣ 
 7. ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ  
  

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  10-11-2011 

Η Δήμαρχος 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 
 
 
 
 
 


